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Hei,
Jeg må få uttrykke min skuffelse over vedtaket som lå i min postkasse etter jeg kom fra ferie. Jeg ser at du ikke har tatt 
hensyn til at jeg var folkevalgt utover at jeg har fått det vederlaget som jeg fikk.
Jeg vet ikke hvordan jeg skulle kunne kjøre drosje etter jeg hadde gjort det jeg var valgt til å gjøre. Å være tilgjengelig er 
å være tilgjengelig hele døgnet. Jeg fikk først en stilling på 16,5 % som endte opp til slutt i 50 % på ettermiddag/kveld.

På denne tiden går ikke reservedrosjene, jeg kjørte R 919 og hadde faste ansatte på den ordinære. Men nok om det dette 
har jeg fortalt tidligere.

Jeg er anbefalt å anke på vedtaket av vår advokat i Norges taxieier forbund, men er usikker på om jeg ønsker å være 
drosjeeier lengre.

Du snakket en gang om to mnd oppsigelse før innlevering, jeg håper du kan stå ved dette og jeg levere inn løyvene mine 
til nyttår.

Ha en fortsatt fin dag.

Mvh
Vidar Arnesen

Sendt fra min iPad
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